



Rochester Chinese Christian Church
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Pastor Dingli Chen dchen@rochesterccc.org **Minister Egan Yip** eyip@rochesterccc.org
Pastor Stone Wang swang@rochesterccc.org

September 6, 2026 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray that our brothers and sisters will practice seeking the things above every day and meditate on the glorious Lord.

Call to Worship

Hymn of Praise

Pastoral Prayer

Scripture Reading **John 15:1-8**

Sermon Minister Egan Yip

Staying Close to Jesus

1. Abide in Jesus
2. Be obedient to Jesus in love
3. Go and bear lasting fruit

Response Hymn

Communion

Doxology

Benediction

Welcome and Announcements

Next Week's Sermon Speakers

English Worship
Minister Egan Yip

Chinese Worship
Pastor Wang

RLWCC Worship
Pastor Chen



羅城華人基督教會
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立牧師 dchen@rochesterccc.org **葉依芹傳道** eyip@rochesterccc.org
汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

2026年9月6日 上午十一點十五分

本週禱告焦點

為弟兄姊妹每天操練求上面的事，思想榮耀的主禱告。

靜默

宣召

唱詩

公禱

唱詩

歡迎與報告

牧禱

讀經

證道

詩篇 100:4-5

#8 榮耀歸於真神

#303 為何我要歌頌耶穌

#298 靠近主

約翰福音 15:1-8

汪牧師

一株葡萄樹，兩種枝子

一．主是真葡萄樹

二．結果子的枝子

三．不結果子的枝子

像枝子在葡萄樹

回應詩

聖餐

三一頌

祝福

默禱

下主日崇拜講員

英文崇拜
葉依芹傳道

中文崇拜
汪牧師

活水教會崇拜
陳牧師

報告事項

1. 尼泊爾於 8 月 26 日 遭遇嚴重洪災，造成多人死亡，並對許多家庭、房屋及社區帶來重大損毀。RCCC 的宣教夥伴 WCCM 已與當地尼泊爾基督徒群體攜手，為受災群眾提供緊急援助。RCCC 已從宣教基金撥款 \$3,000，幫助因房屋被毀而流離失所的災民提供食物及日常生活必需品。如果您願意為這項救援事工獻上愛心，歡迎奉獻支持 RCCC 宣教基金。您的奉獻將幫助有需要的家庭獲得實際的援助，也將基督的愛帶給受災群眾。
2. 本週六 9 月 12 日 10:50 的博愛團契聚會將由李為璜弟兄 (Uncle Allen) 分享「神在 RCCC 的建造與帶領」。藉著回顧教會一路走來的歷程，見證神信實的帶領與豐盛的恩典，盼望大家能更加認識神在教會中的作為，數算主恩，堅定信心，在主裡同心同行，彼此扶持，共同為福音作美好的見證。誠摯邀請大家來參加！
3. 下主日 9 月 13 日，以及 9 月 20 日下午一點半在本堂召開兩次聯合會眾大會，解答關於活水教會（原西區教會）計劃於 2027 年 1 月 1 日成為獨立法人一事的疑問。9 月 27 日崇拜結束後（約下午 12:30），將分別在母堂和西區就此事進行正式的會員投票。
4. 家庭生活中心鋪設新地板需要多一星期，體育活動預計 9 月 15 日恢復。如有任何疑問，請聯絡陳瑋成弟兄 (Sam Chen)。
5. 我們教會的中秋節外展活動將於 9 月 26 日星期六在本堂舉行，下午 5 點晚餐。歡迎邀請親朋好友一起來參加這個慶祝活動！如果您有興趣幫忙，請聯繫許文斌或楊東弟兄。

Announcements:

1. Nepal experienced devastating flooding on August 26, resulting in the loss of many lives and extensive damage to homes and communities. RCCC's mission partner, WCCM, has joined hands with the local Nepal Christian Community to provide urgent relief to those affected. RCCC has donated \$3,000 from the Missions Fund to help provide food and daily necessities for affected people. If you feel led to support them, please consider giving toward the RCCC Missions Fund. Your generosity will help bring practical assistance and the love of Christ to families in need.
2. There will be an Agape fellowship meeting held this Saturday, September 12th from 10:50 AM. Uncle Allen Lee will be sharing. Everyone is invited to attend.
3. There will be two combined congregational Town Hall Meetings next Sunday, September 13th and September 20th in Penfield at 1:30 PM to answer any questions members may have about the planned legal independence of RLWCC on January 1, 2027. There will be a formal congregational vote on RLWCC's legal independence on September 27th right after Chinese service (around 12:30 PM) held in both Penfield and Henrietta locations.
4. The FLC will be unavailable for another week. Sports activities are expected to resume September 15. If you have any questions or concerns, please contact Sam Chen.
5. Our church-wide Mid-Autumn Festival outreach will be on Saturday, September 26th in Penfield with dinner at 5 PM. Invite friends to join us in this celebration! If you're interested in helping, please contact Wenbin Xu or Dong Yang.